
Posudek školitele na bakalářskou práci Evy Kadlčkové

Evase od počátku práce zhostila zadaného tématu s velkým nasazením a projevovala zájem
o dané téma. Její výkonnost hodnotím jako vysoce nadprůměrnou, protože vypracovala dle
mého názoru nadstandardní rešerši dané problematity, ale podílela se i na tvorbě prvotních
výsledků, které jsou nepovinnou součástí práce. Tyto výsledky již prezentovala formou
posteru na semináři Centra polární ekologie. Nejvíce oceňuji, ža sama aktivně pracovala i na
publikaci dosavadních výsledků, přičemž v současné době má prakticky z větší části hotový
manuskript pro publikaci v zahraničním časopise. Kvalitu vědeckého uvažování potvrdila Eva
také tím, že se nespokojila s hotovými dogmaty, ale vždy se snažila sama pochopit podstatu
problému a to do velkých podrobností. Její samostatnost dospěla tak daleko, že v několika
případech volila svoje řešení i přes jiný názor školitele. To rovněž oceňuji, protože to jen
potvrzuje upřímnou snahu dělat svojí práci nejlepším možným způsobem. Navíc si dovedla
svoje řešení obhájit logickou argumentací.

Věřím, že má Evavelký potenciál pro následnou magisterskou práci. Jako možné rezervy pro
zlepšení vidím schopnost se zacílit na jednu problematiku a neodbočovat do příliš širokých
pojetí problému nebo naopak do detailů, kde hlavní myšlenka může zaniknout. Právě
schopnost rozlišit to podstatné pro práci a koncentrovat se na hlavní téma je výzva pro další
kvalitnější práci.

Závěrem chci shrnout, že velmi oceňuji, když student sám projevuje iniciativu a nemusí být
školitelem úkolován, ale sám přichází s vlastními nápady a na práci systematicky pracuje.
Proto mi bylo potěšením vést tuto bakalářskou práci. Tuto práci doporučuji k obhajobě.
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